



Protokoll fört vid styrelsemöte 6

LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt	2025-02-27, 16:30 - 17:30	
Plats	A1543	
Kallade	Styrelsen 2024/2025	
För kännedom	Revisor	
Närvarande	Johan Hynell	Ordförande
	Fredrik Falk	Vice ordförande
	Calle Rautio	Sekreterare
	Carl Weldes	PR-ansvarig
	Anton Nyström	ROOT

1 Mötets högtidliga öppnande

Johan Hynell förklarar mötet öppnat kl 16:28.

2 Formalia

2.1 Val av Mötesordförande

Johan Hynell valdes till mötesordförande.

2.2 Val av Mötessekreterare

Calle Rautio valdes till mötessekreterare.

2.3 Val av 2 justeringspersoner tillika rösträknare

Carl Weldes och *Anton Nyström* valdes till justeringspersoner tillika rösträknare.

2.4 Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

2.5 Eventuella adjungeringar

inga adjungeringar.

2.6 Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes med ändringar av tillägg av samtliga punkter.

3 Beslut. Projektansökan

Johan (Kocken) vill ha pengar för CRT bös, se bilaga

Diskussion:

Det behövs undersökning ifall skärmen faktiskt behöver 240 v till 120 v adapter. Vi har inte koll. Han har även skrivit att han vill få skärmen. Vet inte ifall det är i föreningens intresse att ge han skärmen. Det är också oklart ifall det är sant. Allt är oklart.

Ordförande Johan Hynell föreslår styrelsen

att bordlägga punkten till nästkommande möte

Mötet beslutade

att bordlägga punkten till nästkommande möte

4 Beslut. Bosch ljud

Ska vi ha funny Bosch?, Anton tycker det....

AJ.

AJ.

AJ.

AJ.

AJ.

Diskussion:

Vill vi ha ljud. Ja. Snälla ge oss irriterande ljud från Bosch som bara gör ont. JH är rädd för omvärlden och att lämna Porsön. JH kanske fixar ljud situationen.

Ordförande Johan Hynell föreslår styrelsen

att bosch ska ha ljud och Anton fixar

Carl Weldes yrkar

att den ska inkludera Hatsune Miku

Calle Rautio yrkar

att JH lämnar Porsön för att fixa ljudet

Mötet beslutade

att bosch ska ha ljud och Anton fixar

att den ska inkludera Hatsune Miku

att JH lämnar Porsön för att fixa ljudet

5 Diskussion. Phösarmärkesbörs

Vem vill stå med i båsset och sälja

Diskussion:

Kåren vill ha betalt för att vara med. Vi kommer inte betala för att vara med på deras F (mögel) märkesförsäljning.

6 Diskussion. Spexet måla pensla datum

När funkar det bra

Diskussion:

Under LAN.

7 Diskussion. Porsögames

Diskussion:

Datorer är pain att sätta upp. Lär sätta upp tv-spel. 8 Mars. Lär hitta en Jim och en soffa och en tv och spela lite tv-spel på scen. Det blir kul. Carl Weldes och Fredrik Falk och JH löser. Det blir pog.

8 Diskussion. LAN

Diskussion:

Fredrik vill ha hjälp med LAN. Vissa personer är redo att hjälpa till med LAN. Pontus är bannad från att hålla Mariokart. DASE lägger claim på Nintendospel för att ingen vill spela schack :(

Kan vara bra att sätta upp en LAN grupp. Lägga det under DANK.

9 Diskussion. Kabelstegar

Diskussion:

Det finns kabelstegar. Vi måste få bort dem. Vi lär göra det imorgon.

10 Övriga ärenden

1. A1302 rum

Finns inget bröd.

Diskussion:

Lär ta betalt för att hantera A1302. JH kommer kontakta person för att få hantera IT och för att potentiellt få betalt för det.

11 Mötets högtidliga avslutande

Johan Hynell förklarade mötet avslutat 17:16.

Justerare 1

Justerare 2

Ordf

Mötes ordförande

Johan Hynell

Mötes sekreterare

Calle Rautio

Justerare 1

Namn

Justerare 2

Namn